
Referat til skolebestyrelsesmøde 
  

Dato: tirsdag den 26. april 
 

 
Tilstede  
 

 
Jone Jacobsen, Nina Krarup, Kristoffer Madsen (Med-
arbejderrepræsentant), Eva Vilsgaard (Skoleleder), 
Rasmus Iversen (Medarbejderrepræsentant), Char-
lotte Hanberg , og Jørgen Agger (adm. leder) 
 

 

 
Afbud  
 

Thomas Hebsgaard, Jacob Mangelsen,  Lisbeth Bjerre, 
Carsten Busk, Torben Ricther og Anne Sommer 
 

 
Referent: Jørgen Agger 
 

 
1.Godkende dagsorden   
    Godkende referat 
     
 
 

 
Dagsorden, og referat blev godkendt 
 

 
2. Budget  
 

 
Budgettet blev udsendt mandag. Jørgen orien-
terede. 
 
Budgettet blev godkendt. 
 

 
3. Kantinen  
 

 
Vi kører videre med det nuværende midlertidig 
tilbud indtil et ny tilbud kan etableres.  
Eva og Jørgen undersøger et alternativ.  
 
Enighed om at der skal være en kostordning.  
 
Skolebestyrelsen vil arbejde hen imod en abon-
nementsordning som gerne må være en del af 
den pædagogiske praksis i skolen. 
 
Det blev aftalt at skolebestyrelsen/Jone og Eva 
undersøge, hvad andre skoler i Aarhus gør. 
 
Skolebestyrelsen nedsætter et udvalg til at ar-
bejde videre med ideen. Jone deltager i udval-
get, der skal findes en pædagog og en lærer til 
på sigt at deltage i udvalget. 
 
 

 
4. Forældretilfredshedsundersøgelsen 
 

 
Punktet skulle have været elevtilfredsundersø-
gelse. Punktet blev udsat. 
    
 



 
5. RULL 

 
Eva orienterede: 
 
Skole har en anlægsbevilling på samlet 2,8 mio 
Kr. Der er tale om to bevillinger et til indflyt-
ning af SFO på skole og et til etablering af 
håndværk og design. 
 
Eva og Jørgen har haft et afklaringsmøde med 
planlægningsafdelingen om hvad det vil be-
tyde, hvis klubben skulle ind på skolen. 
Skolen står ikke på listen over skoler hvor 
klubben skal ind her og nu. Såfremt vi efter de 
nuværende beregningsmetoder fik klubben ind 
på skolen vil det betyde, at der skulle renove-
res op 8 lokaler. 
 
Der var enighed om, at der var behov for at 
starte processen op. Ledelsen undersøger om 
klubben vil/kan være med til at tænke hvor-
dan en hverdag kan se ud på matriklen. 
 
Nina deltager fra bestyrelsen er  i en arbejds-
gruppe. Eva har serveretten. 
 
 
 

 
6. Kræftens bekæmpelse 

 
Skolebestyrelsen har fået en henvendelse fra 
Kræftens Bekæmpelse om rygeforebyggelse. 
Skolebestyrelsen ser ikke et behov for at gøre 
en ekstra indsats på skolen. Skole arbejder vi-
dere med den nuværende praksis. 
 
 
 

 
7. Dialogmøde 
 

 
Der er enighed om tidspunktet. 
 
Eva og Jone finpudser arrangementet.  
 
Det vil være interessant, hvis flere forskellige 
aktører, der holder oplæg. 
 
Mål; at komme i dialog med så mange foræl-
drene som muligt. Forslag om temagruppe-
drøftelser. 
 
 

 
8. Kommunikationsplan 

 
Udsættes til møde hvor Lisbeth deltager 

 
 



 
9. Punkter til næste møde 
 

 
Elevtilfredshedsundersøgelse 
Kommunikationsplan 
 

 
10. Evt. 
 

 
Anvendelse af de 17.000 kr. til kompetenceud-
vikling for skolebestyrelsen. Eva kommer må-
ske med en ide. 
 
Skolebestyrelsen vil ikke afgive hørringssvar i 
forhold til nedlæggelse af center 10. 
 
Jone opfordrede til deltagelse i dialogmødet 
med Rådmande den 19. maj kl. 18-21. Jone del-
tager. 
 
Eva orienterede, at hun holder orlov fra skole-
årets start til efterårsferien. 
 
 

 
 


